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ACTA NÚM. 01 
 
 
Comissió de Campus, Sostenibilitat i Agenda 2030, de la Universitat Autònoma de 
Barcelona 
 
 
A les 9’30 h del dia 15 de desembre de 
2021, s’inicia la sessió a través de 
Microsoft Teams (ID reunió 3ccfbce-
9504-4f0791ae-388cd), sota la 
presidència de la vicerectora de Campus, 
Sostenibilitat i Agenda 2030, Dra. 
Carme Miralles i Guasch, amb la 
presència dels membres de la Comissió 
de Campus, Sostenibilitat i Agenda 2030 
assenyalats al marge. 
 
 
S’han excusat d’assistir a la reunió 
Cristina Palet Ballús, Enric Pujol 
Casademont, i  Fernando Garcia del Pino 
(en la seva representació assisteix Mercé 
Galbany Casals). 
 
No hi assisteixen Benjamín Lázaro 
Miranda, Xavier Ramos Morrilla, i Joan 
Enric Rodriguez Gil. 
 
Hi assisteixen, amb veu i sense vot, 
Xavier Ariño Vila, Mireia Cendròs 
Carreras, Jordi Nadal Tersa, Rafael 
Requena Valiente, i, Jose Trigo Carballo. 
 

Actua com a secretària Montse Gispert 
Bosch, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
 

 
 
Ordre del dia 
 

1. Constitució de la Comissió de Campus, Sostenibilitat i Agenda 2030. 
2. Informe de la Vicerectora. 
3. Presentació de la memòria d’activitats de la Direcció d’Arquitectura i Logística 

(DAIL). 
4. Presentació de la memòria d’activitats de la Unitat de Planificació i Gestió de la 

Mobilitat (UPFM). 
5. Presentació de la memòria d’activitats del Campus SIS. 
6. Presentació de la memòria d’activitats de l’Oficina de Medi Ambient. 
7. Aprovació proposta de mapa de zonificació per a futura senyalització. 
8. Aprovació de les tarifes del servei de lloguer de bicicletes. 
9. Assumptes de tràmit. 
10. Torn obert de paraules. 

Jesús Adrián Escudero 
Sílvia Altafaja Vela 
Marta Bertrán Tarrés 
Ismael  Blanco Fillola 
Albert Branchadell Gallo 
Mònica Espejo Segura 
Enric Font Oller 
Enric Fossas Espadaler 
Gemma Garcia Alonso 
Jordi Hernández Sánchez 
Patrícia Lázaro Pernias 
Virginia Luzón Fernández 
Maite Martín Ibáñez 
Andreu Pompas Alcaraz 
Joan Enric Rodríguez Gil 
Marta Sánchez Vázquez 
Jaume Tintoré Balasch 
Esther Zapater Duque 
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Desenvolupament de la sessió 
 
Atesa la situació de concentració estudiantil prevista per al mateix dia que la reunió de la 
Comissió, la sessió  es desenvolupa a distància d’acord a la normativa prevista per dur a 
terme per videoconferència les sessions dels òrgans de govern de les universitats 
públiques, i que tenen plena validesa jurídica sempre que s’asseguri la identitat dels 
membres o persones que els supleixin, la interactivitat i la intercomunicació entre elles 
en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió. S’adverteix als participants de la 
sessió que, d’acord amb l’article 13 del Reglament (UE) 2016/679, del Parlament 
Europeu i del Consell, de 27 d’abril de 2016, relatiu a la protecció de les persones físiques 
pel que fa al tractament de dades personals i la lliure circulació d’aquestes dades (RGPD), 
la reunió s’enregistra amb l’única finalitat de redactar l’acta, i que aquesta gravació queda 
custodiada per la secretària de la Comissió. S’adverteix també que si alguna de les 
persones assistents no vol ser enregistrada, un cop s’hagi identificat a l’efecte del quòrum, 
pot exercir el seu dret d’oposició i inhabilitar l’opció de vídeo. 
 

1. Punt 1: Constitució de la Comissió de Campus, Sostenibilitat i Agenda 2030. 
 

La presidenta dona la benvinguda als membres titulars i als tècnics i persones de suport, 
fent un exprés agraïment a totes elles pel seu acompanyament, i dona per constituïda en 
aquest punt la Comissió de Campus, Sostenibilitat i Agenda 2030. 
 
A continuació fa una lectura del ordre del dia assenyalant que els punt 3 a 6 corresponen 
a presentacions de memòries d’activitat de l’any 2021, que correran a càrrec dels 
responsables i tècnics en la matèria: Enric Font, Rafel Requena, Sílvia Altafaja i Mireia 
Cendròs. En els punt 7 i 8 es porten a aprovació dues propostes: un mapa de zonificació, 
i les tarifes dels servei de lloguer de bicicletes. Els punts 9 i 10 són per als assumptes de 
tràmit i torn de paraules. Demana, i s’aprova per assentiment, que per qüestions de 
disponibilitat i agenda de la Vicerectora de comunicació, Victoria Luzón,  a qui correspon 
la presentació del punt 7 (mapa de zonificació) es pugui avançar entre els punts 2 i 3.  
 
 

2. Punt 2: Informe de la vicerectora. 
 

La presidenta i vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori, Dra. Carme Miralles, 
explica que acompanyarà el seu informe d’una presentació amb diapositives compartides 
per pantalla, que s’estructura en tres apartats principals:  
 

1) La presentació de la Comissió Campus.  Es tracta d’una Comissió nova i és una 
aposta de l’equip de govern, que considera important perquè permet elaborar 
conjuntament un campus compartit, com a tret definidor.  Es tracta d’un espai que 
crea comunitat, no solament espais físics. Un espai que generi comunitat, i no 
solament un espai que generi decisions tècniques o neutres, sinó que 
preferentment tracti de prioritzar en base a decisions polítiques. En definitiva, un 
Campus compartit i comú. Amb un total de 7 competències que es detallen en 
l’informe, és una Comissió delegada del Consell de Govern,  a qui correspon 
aprovar els assumptes que aquest òrgan expressament li delega així com també 
informar de les propostes que han de ser discutides pel mateix. Les reunions de la 
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Comissió seran tres cops a l’any, estant previstos pel any 2022 els dies: 27 d’abril, 
13 de juliol i 23 de novembre.  

2)  El Model de Campus. Que s’ha de treballar a dos nivells: intern, i, en relació al 
territori. La vicerectora fa referència a que els precedents del compromís de la 
UAB cap a aquest model s’expressen i modelen, bàsicament, en quatre 
documents:  1. Objectius de l’any 2017; 2. Pla de Campus saludable i sostenible, 
aprovat pel Consell de Govern l’any 2018);  3. Pla de Mobilitat 2018-2024, 
aprovat pel Consell de Govern l’any 2019;  4.  Pla Estratègic,  aprovat pel Claustre 
de l’any 2019. 
 

3) El Campus a nivell intern. Les notes que la Vicerectora destaca són: sostenibilitat, 
ser saludable, més compartit, interdisciplinarietat;  mentre que vers al territori 
s’entén que la responsabilitat del Campus ha d’estar en permanent diàleg a través 
d’un HUB metropolità de coneixement.  

 
A continuació la Vicerectora assenyala i defineix 5 línies de treball pel 2022: 
1. Consolidació de les accions, de l’espai, i de la implicació de la comunitat,  en el propòsit 
del Campus com a sostenible i saludable;  
2. Millores en la gestió de l’aparcament, quant a priorització del mateix per a la comunitat 
universitària, i la utilització preferent de cotxes compartits i elèctrics;  
3. Situar el campus com un hub de ciclovies a nivell metropolità amb enllaços amb els 
municipis del voltant; 
4. Endegar el Pla de desenvolupament urbanístic (PDU), que permeti endreçar el Campus 
pel que fa a usos, funcions i volumetries dels seus espais interns, i fer-ho amb la 
col·laboració de la Generalitat de Catalunya i l’Ajuntament de Cerdanyola; 
5. Endegar la reflexió, la metodologia i els criteris d’acció per poder descarbonitzar el 
Campus en un 50% en el 2030, respecte als nivells actuals. 
 
Per dur a terme aquestes línies estratègics considera que es requereix el coneixement i el 
treball dels tècnics, però també la incorporació de coneixement extern, així com la 
participació de la comunitat a través de grups de treball, com són: la Taula de Mobilitat, 
la Comissió de la bicicleta, la Comissió de l’emergència climàtica, la Comissió d’inclusió 
i accessibilitat, i la Comissió de la gestió dels aparcaments. 
 
A continuació, la Vicerectora obre el torn de paraula per fer comentaris a l’Informe: 
 
La senyora Garcia, degana de la Facultat de Ciències, excusa l’assistència de la senyora 
Cristina Palet per raó de salut. Sobre la presentació de l’Informe agraeix la informació i 
intervé per tal de requerir detall sobre qui està a càrrec del PDU; també sobre si s’ha fet 
un estudi de les fonts de carbonització, i finalment sobre si els experts que es requeriran 
pel grups de treball seran externs o membres d’aquesta Comissió.  
 
La degana de la Facultat de Veterinària, senyora Martín, sumant-se a l’agraïment sobre la 
informació subministrada, es mostra interessada en conèixer la previsió d’execució de 
l’acció de prioritzar els cotxes compartits i elèctrics, així com també en la línia de treball 
que s’està seguint en relació a la comissió d’emergència climàtica. 
 
La Vicerectora respon a les preguntes explicant que en qüestió de mobilitat el tècnic de la 
UAB explicarà a continuació el que s’ha fet l’any 2021, però vol aclarir que les ciclovies 
les dissenya, construeix i paga la Autoritat Metropolitana, i que seria adequat, útil i oportú 
que s’aprofiti la connexió de les xarxes. Quant a la descarbonització, seria interessant que 
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fos una xarxa de treball compartida dels tècnics amb investigadors i professors. Sobre 
l’emergència climàtica, respon que els grup de treball poden organitzar-se de cara al 2022 
a mida dels membres interessats, i que la reunió constitutiva de la comissió es va fer al 
juliol passat, i espera que un cop feta la comunicació a la tota la comunitat universitària, 
a través d’una pàgina web de tot el que vol fer, s’iniciarà el treball dels grups. 
 
S’afegeixen tres preguntes del degà de la Facultat de Traducció i d’interpretació, senyor 
Branchadell, sobre la documentació lliurada a la Comissió, sobre la mobilitat intra 
Campus en bicicleta, i, sobre l’eficiència energètica dels edificis. La vicerectora dona 
resposta afirmant que la intenció és de facilitar tota la documentació; pel que fa al 
desplegament de les bicicletes, explica que s’ha fet primer un treball d’ identificació de 
les mateixes i de localització de punts adients per al seu ús; respecte a la diagnosi 
energètica, remet al detall que presentaran els tècnics al llarg de la sessió. 
 
Sense més preguntes o comentaris sobre l’informe de la Vicerectora, aquesta passa la 
paraula a la vicerectora de Comunicació per a la presentació de l’avantposat punt 7, sobre 
el mapa de zonificació de cara a la senyalística de vianants i de transport. 
 

3. Punt 7: Aprovació proposta de mapa de zonificació per a futura senyalització 
 
Pren la paraula la senyora Virginia Luzón, Vicerectora de comunicació, i un cop feta 
l’explicació de cada una de les zones i de l’impacte visual (a base de colors), informa que 
aquest primer nivell d’informació es requereix per a continuar amb el disseny del Pla. Es 
formulen a continuació  preguntes per part dels membres de la Comissió sobre l’orde 
alfabètic en la enumeració de les Facultats, i sobre la separació o no dels centres per 
colors, la qual, respon la Vicerectora,  que obeeix a una explicació conceptual a partir de 
la consideració dels alumnes. La vicerectora Luzón agraeix també al senyor Branchadell,  
la matisació lingüística feta sobre del terme senyalística. Un cop fets els aclariments, es 
procedeix a l’aprovació per assentiment del punt 7, en els següents termes:  
 
 primer:   “Aprovar la proposta de mapa de zonificació”.  
 
 segon:   “Encarregar als responsables dels àmbits corresponents de l'Equip de 
Govern i la Gerència l'execució i el seguiment d'aquest acord.” 
 
A continuació es dona pas al punt 3 sobre la presentació de la memòria d’activitats de la 
Direcció d’Arquitectura i Logística (DAIL), a càrrec del seu director, senyor Enric Font. 
 

 
4. Punt 3: Presentació de la memòria d’activitats de la Direcció d’Arquitectura 

i Logística (DAIL). 
 
El director de la DAIL fa una explicació resumida de les múltiples actuacions, millores i 
obres, així com de les partides del Pla plurianual d’Inversions Universitàries (PIU) de la 
UAB durant l’any 2021, que ha comptat amb un pressupost de 4,684 milions d’euros 
repartit entre els Projectes de reparació, adaptació i millores (RAM), i les TIC’s. També 
exposa amb suport fotogràfic les diferents actuacions i inversions dutes a terme en els 
diferents espais i edificis. Tot seguit, presenta una primera aproximació d’ índex de 
magnituds de la relació entre espai ocupat (metres quadrats) i ocupabilitat, com a treball 
preliminar que ha sorgit arran la petició de vàries Comissions de disposar d’aquest tipus 
d’informació a efecte d’anàlisis i estudis futurs. 
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A més dels agraïments per l’informe tan complet, els membres de la Comissió s’interessen  
al respecte del nombre de centres contemplats i dels ratis que afecten el professorat i les 
aules. Mostren també interès per poder disposar de les dades pel PAS, les biblioteques i 
l’Aulari, així com de les dades econòmiques derivades de l’informe emès per la DAIL. 
 
La presidenta recollint les observacions de les intervencions insta a debatre 
individualment i amb més extensió cada una de les qüestions plantejades entorn de les 
inversions i de les actuacions en eficiència energètica, així com dels promitjos estudiats 
en la taula preliminar de relació entre els espais de les Facultats i la ocupabilitat, i el seu 
anàlisi.  
 
Per finalitzar, el senyor Font fa un incís en el sentit de que malgrat la DAIL te una doble 
vessant, -Infraestructures i Logística-, en l’informe presentat tan sols ha estat presentada 
la labor referent a Infraestructures. 
 
La presidenta agraeix la presentació completa i complexa feta pel director de la DAIL, i 
passa al següent punt. 
 
 

5. Punt 4: Presentació de la memòria d’activitats de la Unitat de Planificació i 
Gestió de la Mobilitat (UPFM). 

 
Pren la paraula el senyor Requena, i compartint un document presenta la Memòria 
d’activitats de la UPFM, tot destacant en primer lloc l’acció més important: la Creació de 
l’Espai Saludable i Sostenible de l’Eix Central. A més a més,  altres accions que s’han dut 
a terme són:  la Campanya  Camina la UAB, de conscienciació i com a foment de la 
caminabilitat a través del Pla de senyalització per vianants; i, també, la col·laboració amb 
les Administracions competents, i en concret l’Àrea Metropolitana de Barcelona (AMB), 
en la redacció del projecte de construcció d’un carril bicicleta que connecti Badia del 
Vallès i la UAB, dins del foment de l’ús de bicicletes. Informa que, en paral·lel, s’ha 
treballat amb la ATM i amb els Ajuntaments en la idea de que la UAB funcioni com a 
Hub de vies per bicicletes, amb connexions amb la via verda (carretera Serragalliners) i 
amb Badia i  Sant Cugat (ronda de la Font del Carme); així mateix, en la racionalització 
del pas d’autobusos per l’interior del Campus, pel que fa al foment del transport col·lectiu.  
 
En relació al foment del vehicle elèctric, s’ha fet la  instal·lació d’un segon punt de càrrega 
de vehicles elèctric, i poder així anar adequant l’oferta a la creixent demanda d’aquesta 
via de mobilitat. També, s’ha estat treballant de cara a la creació d’espais de participació, 
i en tal sentit s’han mantingut reunions de la Taula de Mobilitat, i s’ha materialitzat la 
creació de la Comissió Bici UAB. 
 
A continuació de l’informe es fan comentaris per part d’alguns del membres de la 
Comissió, principalment entorn la situació generada entorn l’Eix Central.  La senyora 
Patricia Lázaro, Directora del Departament de Publicitat, Relacions Públiques i 
Comunicació Audiovisual, aposta per una feina pedagògica des d’una comunicació activa 
de les actuacions per tal de minimitzar la mala compressió de les mesures que es vagin 
adoptant. El senyor Andreu Pompas, representant del Comitè d’empresa del PAS, afegeix 
la necessària participació en la implementació d’aquests tipus d’actuacions. La senyora 
Monica Espejo, del col·lectiu del PAS, mostra preocupació per les queixes presentades 
contra la modificació de l’Eix central, i pregunta sobre la verificació dels impactes 
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positius de les mesures i altre informació (qualitat de l’aire, afluència de vehicles, 
afectació de les autopistes, xarxa d’autobusos, millora de l’aparcament, condicions de les 
persones amb discapacitat, pla d’emergències). El senyor Jordi Nadal fa una observació 
sobre la necessitat d’aquests tipus de mesures i una valoració global positiva d’aquestes. 
 
La presidenta ressalta que la tasca informativa al voltant d’aquesta matèria ha de ser 
recurrent i pot ser millorable. Recorda que tant la Taula de Mobilitat com el Consell de 
Govern han estat degudament informats, i l’aprovació final va ser per unanimitat. Tot i 
així està d’acord que la informació de cara als usuaris pot ser millorable. També dona 
explicacions tècniques sobre la qüestió complexa de la congestió, i s’ofereix a facilitar 
més documentació al respecte. Aprofita per comentar que solament un col·lectiu present 
a la Taula de Mobilitat va expressar queixes. Quant a la descarbonització del CO2, la 
presidenta explica que es necessita un temps d’adaptació per fer els mesuraments. 
 
El Sr. Requena afegeix que el motiu estudiat per part dels tècnics és conseqüència directa 
no de la reconversió de l’eix central També amb parades de bus cada tres minuts. Respecte 
a la evacuació, explica com s’incrementa la millora amb les noves mesures i actuacions.  
 
El senyor Requena afegeix com a resposta a les preguntes fetes pels membres de la 
Comissió que: respecte de l’emergència climàtica s’està actuant d’acord a les indicacions  
científiques i tècniques, i que algunes de les problemàtiques apuntades de congestió no 
deriven directament de la modificació de l’eix central, sinó que te a veure amb la capacitat 
de les rotondes, principalment la de Sabadell i Cerdanyola. Respecte al transport elèctric 
comenta que està previst un sistema integrat, i quant al transport públic explica que s’ha 
millorat tant en la freqüència i la velocitat, malgrat l’afectació negativa que pugui haver-
hi per les congestions en carretera. Insisteix en que l’espai a la UAB és molt més 
accessible, i explica que no s’ha detectat impacte en la manera d’aparcar, i que l’espai on 
no hi ha cotxes és percebut com a més amable, i més accessible. Sobre el tràfic en 
carretera en hores punta entén és determinant en els embussos i afecta tant a la mobilitat 
privada com a la pública. Informa que no s’han detectat problemes en l’accessibilitat de 
les persones amb mobilitat reduïda. Respecte de les emergències, afirma que resulta més 
fàcil amb l’actual plantejament d’espai buit de trànsit, gràcies a les pilones de plàstic i 
extraïbles.  
 
En un segon torn de paraules, el senyor  Enric Fossas, degà de Dret, i un cop confirmada 
la seva pertinença en la Comissió, se suma al sentir general sobre la comunicació en torn 
el eix central tot considerant específicament la importància de la informació de tipus 
empíric, per permeti conèixer i mesurar l’abast del possible malestar en la comunitat 
universitària. Es mostra favorable a les mesures empreses malgrat les crítiques rebudes, 
si bé entén que seria força important conèixer l’estat de la opinió. També agrairia disposar 
d’una memòria sobre les qüestions que s’estan debatent. El Sr. Fossas vol deixar 
constància que lamenta que la reunió constitutiva de la Comissió s’hagi hagut de fer on-
line per motiu de les mobilitzacions i coaccions al Campus per part d’una minoria 
d’estudiants radicals i violents. 
 
La presidenta recorda que el motiu de la no disposició de les memòries informades en 
aquesta sessió, obeeix al caràcter constitutiu de la Comissió,  i proposa d’enviar als 
membres tota la informació compilada, així com debatre els temes novament en la Taula 
de Mobilitat i en els llocs que els membres considerin. 
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6. Punt 5: Presentació de la memòria d’activitats del Campus SIS. 
 
La presidenta dona pas a la Sra. Silvia Altafaja, Cap de Projectes del Gabinet del Rector 
i  persona responsable Campus saludable i sostenible i de la Responsabilitat social 
universitària a la UAB, la qual fa una breu introducció sobre que és el campus SIS, un pla 
estratègic que inclou 70 actuacions amb un alt grau de transversalitat, que tenen la missió 
de millorar la salut de la comunitat universitat promovent entorns i hàbits per un estil de 
vida saludable alhora que assolir una Universitat més solidaria, sostenible i respectuosa 
amb el medi ambient. El Pla SIS vigent 2018-2022, es va estructurar a partir d’un procés 
participatiu de tota la comunitat, i com un instrument basat en 4 eixos (comunitat, edificis, 
territori i un eix tranversal) i estructurat en 12 línies de treballs que incorpora els ODS. 
Es fa un seguiment anual dels grups de treball formats amb persones voluntàries. 
 
La Sra. Altafaja fa una presentació dels reptes i activitats realitzades en els diferents eixos, 
apuntant com a novetat les activitats en l’eix central. També informa que s’ha concedit a 
la UAB la certificació europea de FISU “Healthy Campus”, així com d’altres activitats 
desenvolupades de tipus acadèmic en el marc de la Generalitat i altres Universitats. L’any 
2021 és el darrer any del Pla. 
 
S’agraeix aquesta presentació, i es dona pas a la Sra. Mireia Cendrós per presentar la 
memòria d’activitats de l’any 2021 de la Oficina de Medi Ambient. 
 
 

7. Punt 6: Presentació de la memòria d’activitats de l’Oficina de Medi Ambient. 
 
Tot destacant les principals activitats, la Sra. Cendrós assenyala l’estudi de diagnosi i 
millora dels sistema de recollida selectiva de residus, un nou contracte de gestió de residus 
perillosos químics i sanitaris de laboratori, i el disseny del nou RecicLab a les 
instal·lacions de l’Espai R, dins la xarxa d’Opensalbs de la UAB, amb subvenció de la 
PEC i com a projecte conjunt amb el Vicerectorat de Recerca. 
 
També fa referència als espais agroforestals i zones verdes, les tasques de gestió i de cura, 
d’identificació d’espècies, de difusió dels valors ambientals i de col·laboració amb altres 
col·lectius. Quant a l’acció climàtica i sostenibilitat s’ha fet una revisió de la metodologia 
del càlcul de la petjada de carboni amb col·laboració d’altres universitats. Finalment les 
activitats formatives, participació en congressos i reunions mantingudes en l’àmbit de 
Bioseguretat, així com de les revisions de condicions i de notificacions administratives 
d’instal·lacions efectuades en matèria de Biocontenció. 
 
S’agraeix per part de la presidenta la tasca important realitzada. 
 
 

8. Punt 8: Aprovació de les tarifes del servei de lloguer de bicicletes. 
 
Per part del Sr. Trigo,  Cap de l’Àrea de Serveis Logístics i d’Administració es fa la 
presentació del punt per a l’aprovació de les tarifes dels servei de lloguer de bicicletes, 
fent en primer lloc una explicació de l’origen i motivació de la proposta per al 
manteniment de les tarifes corresponent als dos darrers anys, que suposa un nou concurs 
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sense increment de les tarifes. Per assentiment, la Comissió de Campus, Sostenibilitat 
i Agenda 2030, aprova el punt 8, en el següent sentit: 
 
 
primer:  “Ratificar les tarifes existents del Servei de Lloguer de bicicletes vinculat 
al Servei BiciUAB, de 42€/mes per una bicicleta elèctrica, i 27€/mes per una bicicleta 
convencional, i aprovar un període de vigència de les mateixes des de 31 de juliol de 
2021, fins el 31 de juliol de 2026”.  
 
segon:   “Encarregar als responsables dels àmbits econòmics de l'equip de govern i 
la Gerència l'execució i el seguiment d'aquests acords”.  
 
tercer:   “Comunicar el present acord a la vicegerent d’Economia i Organització, 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius” 
 
 

9. Punt 9: Assumptes de tràmit. 
 
Sense assumptes, per tractar-se de la primera comissió. 
 
 

10. Punt 10: Torn obert de paraules. 
 
El senyor Pompas s’afegeix al sentir general sobre que la informació es faci per avançat, 
per poder estudiar-la. També proposa de fer més difusió del contingut de les comissions 
existents i pendents de crear-se. La presidenta  anima als membres a ser part també 
cadenes de difusió i de la documentació que es generi. 
 
El degà  Branchadell  s’interessa per la qüestió de l’accés per Bellaterra. La presidenta 
respon que s’ha buscat una solució de consens, però que esgotades tots les vies s’estan 
endegant els tràmits legals. 
 
 
 
A les 12:10 hores la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
 
 
La secretària Vist i plau 
 La presidenta 
 
 
 
 
 
 
 


